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Írásbeli kérdés

"Milyen hatással volt a megyei és települési önkormányzatok 2005. évi
köztisztviselői és közalkalmazotti létszámváltozásaira a Prémium Évek
Program beindítása?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csizmár Gábor Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Miniszter
Úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2004: CXXII . trv . a Prémium Évekről Program megvalósítása nem kevesebb
célt tűzött ki, mint hogy a hatékonyabb és költségtakarékosabb állam
kialakításának megteremtése közben megakadályozza a tömeges
elbocsátásokat a közszférában . A programhoz az önkormányzatok, mint
munkáltatók csatlakozását is megcélozták . A program bevezetése óta eltelt
másfél hónap alatt már tapasztalatokkal, statisztikai adatokkal kell
rendelkeznünk arról, hogy milyen fogadtatása, milyen foglalkoztatási hatása
van a törvénynek az önkormányzatoknál .

Kérdezem Miniszter Urat, milyen hatással volt a megyei és települési
önkormányzatok 2005. évi köztisztviselői és közalkalmazotti
létszámváltozásaira a Prémium Évek Program beindítása? Hány
önkormányzatot, mint munkáltatót, illetve hány önkormányzati munkavállalót
érint a különleges foglakoztatási státus?
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